

Ref. DC 094(2011)

Secretary General Jagland reacts to Tymoshenko sentence

Strasbourg, 11.10.2011 – Reacting to the verdict in the trial against the former Ukrainian prime minister Yulia Tymoshenko, the Secretary General of the Council of Europe, Thorbjørn Jagland said:

"In a democracy, judgment about political decisions should be left to the parliament and to voters, not to courts. I hope that the recently proposed changes to the criminal code in Ukraine will make such trials impossible in the future."

Le Secrétaire Général Jagland réagit au verdict rendu contre Timochenko

Strasbourg, 11.10.2011 – En réaction au verdict rendu dans le procès contre l'ancienne Premier ministre Ioulia Timochenko, le Secrétaire Général du Conseil de l'Europe, Thorbjørn Jagland, a déclaré :

« Dans une démocratie, c'est au parlement et aux électeurs de juger des décisions politiques, pas aux tribunaux. J'espère que les modifications du Code pénal qui ont été récemment proposées ne permettront plus la tenue de tels procès à l'avenir. »